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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miként tervezi megoldani a kormány a bölcsődei 
munkaerőhiányt és fluktuációt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány tervei szerint 2020-ra 60 ezerre növelné a bölcsődei férőhelyek számát. Azon 
települések, ahol legalább 40, három év alatti gyerek lakik vagy minimum 5 gyerek szülei igénylik 
az elhelyezést, köteles bölcsődei ellátást szervezni. Nyilvánvaló, hogy a több bölcsődéhez több 
nevelő is szükséges. A KSH 2018. év végi adatai szerint országosan 200 dolgozó hiányzik. A 
Bölcsődei Dolgozók Demokratikus Szakszervezete szerint, legalább 5000 új dolgozóra lenne 
szükség, hogy a bővítési terv tartható legyen. Az OECD adatai szerint a bölcsődei dolgozók több 
mint 40 százaléka 50 év feletti itthon, a 30 alattiak pedig alig 10 százalékot tesznek ki.

A fentiek kapcsán kérdezem Miniszter Urat:

1) Miként tervezi megoldani a kormány a bölcsődei munkaerőhiányt és fluktuációt?

2) Mikor és mekkora béremelést tervez a kormány béremelést a bölcsődei dolgozók esetében?


